
  
 

3200 Gyöngyös, Vármegyeház tér 1. 
 

Tárgy: jegyzőkönyv elnökségi ülésről 

 

 

Jelen vannak: lásd jelenléti ív 

 

Az elnök megnyitja az ülést, megállapítja, hogy az elnökség teljes létszámmal jelen van. A FB 

elnöke és 1 tagja hiányzik. Az elnökség határozatképes. Az elnök ismerteti a meghívóban 

közölt napirendi pontokat, az elnökség tagjai megszavazzák a napirendi pontokat. 

 

Napirend:  
• Állandó napirendek 

–Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (Előadók a határozatokban megjelölt 

felelősök.) 

–Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (Előadó: 

Juhász Antalné gazdasági felelős) 

–A taglétszám alakulása (Előadó: Előházi Irén) 

–A honlap működtetés (Előadó: Sárközi Illés, Merva Eszter) 

• Felügyelő Bizottság beszámolója (Előadó: Fodor Márta) 

• 2024. évi évnyitó rendezvény 

• 2023.évi festési terv 

• Mátrahegy teljesítménytúra szervezési feladatok 

• Egyebek 

 

 

1. Állandó napirendek 
–Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (Előadók a határozatokban megjelölt 
felelősök.) 

      A legutóbbi elnökségi ülésen 2 határozat vonzatú témát fogadott el az elnökség 

a. KTE évnyitó rendezvényének szervezése – az elnökség Tóthné Kelemen Máriát 

bízta meg a szervezéssel 

b. 2023. 12. 31. Éjszakai túrán kitűző ajándékozása a túrán résztvevőknek. 
 
–Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (Előadó: 
Juhász Antalné gazdasági felelős.). 
2023. 11 – 12. havi elszámolást a bank még nem küldte el, tájékoztatja a résztvevőket a 
gazdasági felelős Az alábbi számadatokkal tud szolgálni: 
 

Bank:   2.885.925 Ft 
Pénztár:        71.565 Ft 
Lekötött betét 2023. 10. havi kimutatása:  6.238.084 Ft 
 

–A taglétszám alakulása (Előadó: Előházi Irén) 



Az elmúlt hónapban nem történt új tagfelvétel.  A múlt évben összesen 8 fő lépett be az 
egyesületbe, kilépési kérelem nem érkezett. 163 fő fizette be a 2023. évi tagdíjat, többszöri 
felhívásra sem rendezte tagdíját 15 fő. 
Az alelnök kéri az elnökséget, hogy járuljon hozzá, hogy a tagdíjat nem fizetetteket 
törölhesse a tagnyilvántartásból. 
1/I./2024. Határozat: A 2023. évi tagdíjat nem fizetett tagok törlése a tagnyilvántartásból 
 
–A honlap működtetés (Előadó: Sárközi Illés, Merva Eszter) 
Merva Eszter tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az elmúlt hónapban változás nem történt 
honlap módosítás ügyében. Igyekszik minél több információt feltölteni, tájékoztatni. 
Facebookra is rak fel információkat. Szőke György kiegészítette, hogy a Mátrahegy 
teljesítmény túrával kapcsolatban Ő is rakott fel tájékoztatást a facebookra. 
 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója (Előadó: Fodor Márta) 

A FB elnöke nincs jelen, a jelenlévő tag nem kapott meghatalmazást, hogy tájékoztassa 
az FB munkájáról az elnökséget. 
 

3. 2024. évi évnyitó rendezvény 

Tóthné Kelemen Mária elnökségi tag tájékoztatja a jelenlévőket, hogy 68 fő jelentkezett 

be, 70 főre rendelt ebédet. A helyszín ismét a Kavalkád étterem lesz, 2024. 01. 14. 10 óra 

30 perctől lehet menni, résztvevő tagok megtehetik a tagdíj befizetést, megismerhetik az 
egyesület 2024. év tervezett túráit, meghallgathatják elnök úr 2023. évi beszámolóját. 
 Szívesen veszi, ha a tagok süteményt hoznak az ebéd mellé. Levest és 1 üveg üdítőt fizet 

az egyesület. 

 

4. 2024.évi festési terv 

Rajki Sándorné írásos anyagot mellékelt a 2024. évi festésről. Szóban tájékoztatta a 

jelenlévőket nagyvonalakban, hogy az egyesület nevében kíván az MTSZ és az 

Önkormányzat felé pályázni festés ügyben, valamint elmondta milyen útvonalakat 

újítanánk fel. 

Gurúz László kérte, hogy Vernyik Zoltán túratárs kérésére vegye bele a festési tervbe a 

gyöngyöspatai Kopasz hegyre vezető útvonalat is. Rajkiné kérte, hogy pontosan írja le az 

útvonalat GPS koordinátákkal 

Rajkiné Marika beszámolt az MTSZ-szel festésről történt megbeszélésről. Nem javasolja, 

hogy nagyon bővítsük festési területünket, amit az MTSZ kér. 

Továbbá tájékoztatott, hogy kérni fogja Pintér Erzsébetet, hogy szervezzen a nyugdíjas 

csoporttal túrát Mátrafüred – Markaz útvonalon, az ottani jelzések egy úttal való 

feltérképezésére is. 

 

5. Mátrahegy teljesítménytúra szervezési feladatok 

Elnök úr felszólította a Mátrahegy szervezőit, hogy időben kezdjék meg az előkészületet a 

teljesítmény túrához! 

Az engedélykérés elment, ígéret van, hogy időben meg fogjuk kapni az engedélyt. 

Szóba került a teljesítménytúra nevezési díjának emelése. 

 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta az emelés szükségességét és az alábbi összegeket fogadta 

el: 

 10 km  2000 Ft 

 20 km  3000 Ft 



 30 km  3500 Ft 

 40 km  4000 Ft 

 

2/I./2024 Határozat: 2024. évben a Mátrahegy teljesítménytúra nevezési díjait az 

élelmiszerek és egyéb költségek emelkedése miatt megemeli. 

  

6. Egyebek 
Az elnök már többször adott hangot annak a véleményének, hogy a jelenlegi Vármegyei 
elnökség munkájával nincs megelégedve. Nem látja értelmét a vármegyei tagságnak. 
Tagdíj rendezés közeledtén felszólítja az elnökséget, hogy szavazzák meg, maradjanak e 
tovább HMTBSZ tagjai. 
Előházi Irén alelnök kéri, hogy a tagság kérdését vigye az elnökség a közgyűlés elé. A 
tagokkal közösen legyen döntés az ügyben. 
Az elnökség 4 igen, 2 nem, 1 tartózkodással szavazott a tagdíj 2024. évi befizetéséről, 
tagként maradva a szövetségben. 
 
Tagok támogatása az idei évben a szakmai kirándulásra való meghívással fog történni. Az 
az egyesületi tag, aki a munkatúrákon (festés, teljesítménytúra útvonal bejárás, 
szemétszedés), a rendezvényeken szervezőként/ rendezőként részt vesz 3 napos szakmai 
kirándulásra kap meghívás, melynek költségét az egyesület fogja állni. 
 
Üzemagyag támogatás 
Az elnökség az elnök kérésére egybehangzóan megszavazta nemcsak a munkatúrák   
során, hanem egyéb ügyekben az egyesület érdekében járó személy részesüljön 
útiköltség térítésben 
3/I./2024 Határozat: Az egyesület ügyében eljáró elnökségi tag, megbízott útiköltség 
támogatásra jogosult 
 
Gúrúz László szeretne a festés során, turistaút tisztításához „láncfűrészt”. Az elnökség 
engedélyezte, hogy Gurúz László megvegye a hiányzó, szükséges eszközöket a festéshez. 
 
4/I./2024 Határozat: Engedélyadás a festéshez, turistaút tisztításhoz, a hiányzó 
eszközök megvásárlásához. 

 
Több hozzászólás nem lévén az elnök bezárta az ülést, következő elnökségi időpontját nem 

határozta meg. 

Gyöngyös, 2024. 01. 09.  

  

 Jegyzőkönyvet készítette:  Előházi Irén 

 

Jegyzőkönyv hitelesítő: Sárközi Illés  

 

Melléklet: 

1. Rajki Sándorné: 2024. évi festési terv 

 


